
KRVODAJALSTVO
- VELIKA

SKUPNA AKCIJA!
»Petindvajset let ni dolgo obdobje, kadar štejemo samo leta,

vendar dolgo in mnogokrat tudi napomo, kadar pregledujemo
in ocenjujemo rezultate in težave, kalere smo morali v takem
obdobju prebroditi in odpraviti. Tako oceno bi lahko dali za kr-
vodajalslvo v naši republiki in tudi v naši občini.

Današnja proslava v poča-
stilev 25-letnice prostovolj-
nega krvodajalstva na Slo-
venskem je le skromna
oddolžitev vsem tistim, ki so v
tej humani aktivnosti sodelo-
vali ali še sodelujejo ter že-
Iimo ob tej priložnosti le z
nekaj besedami opozoriti na
ta velika dejanja, ki so jih kr-
vodajalci opravili,« je na za-
četku svojega govora dejal
slavnostni govornik in obe-
nem pokrovitelj proslave ob
25-letnici proslovoljnega kr-
vodajalstva na Slovenskem —
predsednik viške občinske
skupščine Vili Belič.

V viški kinodvorani se je na
proslavi zbralo nekaj sto pro-
stovoljnih krvodajalcev, ki so
ob tej priložnosti za svoja
humana djjanja prejeli priz-
nanje »Zasluge za krvodajal-

25-letnici krovodajalstva, je
bilo v naši občini 130; mlajših
in starejših, majhen del mno-
žice, ki vsako leto posredno
pomaga rešiti številna člove-
ska življenja.

ALOJZ ŠKAFAR: »Kri
sem začel dajati že pri voja-
kih in sem nato nadalje-
val v svoji delovni organizaci-
ji. Do sedaj sem se krvodajal-
skih akcij udeležil preko de-
setkrat. obenem pa sem kot
predsednik sindikata poma-
gal tudi pri njegovi organiza-
ciji v okviru naše delovne or-
ganizacije IGO. Seveda bom s
to dejavnostjo nadaljeval, če
mi bo to le dopuščalo zdrav-
je.«

VLADIMIR LAMPIČ:
»Dobil sem priznanje za delo
pri organizaciji RK in tudi za

Z osrednje proslave ob 25-letnici krvodajalskih akcij v naši
občini

stvo«. Ta priznanja so prejeli
tako dolgoletni aktivisti in or-
ganizatorji na področju krvo-
dajalstva kakor tudi več 10-
kratni darovalci krvi.

»Republiški odbor Rde-
čega križa je do sedaj pripra-
vil skupno z občinskimi orga-
nizacijami RK program in
načrt akcij zbiranja in dajanja
krvi po dnevih in številu kr-
vodajalcev. To pomeni, da so
občinske organizacije Rde-
čega križa pravočasno sezna-
njale občane in delovne ljudi,
kdaj je krvodajalska akcija.
Da to resnično dobro poteka,
je že nekajleten dokaz, da da-
ruje kri vsak dan 250 občanov
in ob tej številki naj še pose-
bej opozorim na to, da je ve-
liko število takih občanov, ki
so svojo kri darovali nekaj de-
setkrat in še več. Seveda je ob
tem jubileju treba izreči
osebno pohvalo in priznanja
tudi Leopoldu Udoviču, upo-
kojencu z Viške 69, ki je da-
roval kri že 157-krat in tova-
rišu Antonu Stubičarju, zapo-
slenemu pri Iskra IPT, pr-
vemu predsedniku aktiva RK
v tej delovni organizaciji, or-
ganizatorju krvodajalslva, ki
je kri daroval že 60-krat,« je v
svojem govoru dejal Vili
Belič.

Nagrajencev, ki so prejeli
priznanje »Zasluge za krvo-
dajalstvo« na slovesnosti ob

samo krvodajalstvo, saj sem
kri dal 18-krat. V organizaciji
RK sem namreč začel sodelo-
vati takoj, ko je bila ustanov-
ljena in pogoslo pomagal pri
zbiranju krvodajalcev.
Moram pa reči, da se kar po-
gosto dogaja tudi to, da ob-
čani obljubijo, da se bodo kr-
vodajalske akcije udeležili,
potemjia jih ni.«

OLGA GRČAR: »Kri sem
do sedaj darovala 24-krat,
sedaj pa v delovni organizaciji
(Iskra) pomagam pri krvoda-
jalskih akcijah. Pravzaprav
me je k temu napotila šele ne-
sreča mojega moža, saj mu je
takrat tuja kri rešila življenje
in pravzaprav sem šele takrat
popolnoma doumela, kako
zelo je potrebna in koliko živ-
njej lahko reši.«
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